
Protokoll för Höstmöte 2022, Dalarö Båtklubb

Datum: 221201
Plats: Tullhuset Dalarö.
Närvarande: Ulf Börjesson (UB) ordförande, Mats Edestig (ME) vice ordförande, Richard

Nordgård (RN) Kassör, Kristin Unander (KU) Sekreterare, Magnus Sundström (MS),
Sören Ejby (SE), Thomas Wrande (TW), , Lennart Åsell (LÅ),

Distribueras: Till styrelsen, adjungerade samt revisorer.

Övriga:

Dagordning

1) Upprop och fastställande av röstlängd för mötet.

2) Fråga om mötet utlysts på rätt sätt.

3) Fastställande av dagordning.

4) Val av ordförande och sekreterare för mötet.

5) Val av två medlemmar, som jämte ordförande skall justera mötesprotokollet.

6) Val av två medlemmar att sammanräkna avgivna röster.

7) Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande verksamhetsåret.

8) Fastställande av årsavgift och övriga avgifter.

8) Styrelsen informerar.
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1. - Upprop och fastställande av röstlängd för mötet.

Ulf Börjesson hälsade alla välkomna. Röstlängden fastställdes.

2. - Fråga om mötet utlysts på rätt sätt.

Svar: Ja

3. - Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

4. - Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Mötet valde Bo Tyrefors till ordförande och Kristin Unander till sekreterare.

5. - Val av två medlemmar, som jämte ordförande skall justera mötesprotokollet.

Till justerare valdes Jan Nordin och LO Landin.

6. - Val av två medlemmar att sammanräkna avgivna röster.

Till rösträknare valdes Jan Nordin och Lo Landin.

7. - Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande verksamhetsåret.

Richard Nordgård redogjorde för kostnader för -23 : 2 677 000 och resultat 170 000.

Beslut: Mötet godkände redovisningen.

Därefter informerades mötet om planerade investeringar för -23.  265 000 är budgeterat.

Beslut: Mötet godkände den genomgångna budgeten.
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8. Fastställande av årsavgifter och övriga kostnader.

Styrelsen föreslår oförändrade avgifter -23.

Beslut: Mötet röstade ja till förslagen.

9. - Styrelsen informerar

Ulf Börjesson informerade om årets förbättringar på klubb området. För detaljerad
information hänvisas till Julbrevet, via mail.

Under kommande år föreslås att elen ska frigöras från avgiften av gästhamnen. Och att
elmätare sätts upp vid gästhamnen och servicehus.

Styrelsen överväger om klubben ska bli medlem i Svenska Båtunionen. Där har man tillgång
till medlemssystemet Bas och andra administrativa verktyg. Avgift 75 000/ år. Det innebär att
vi fasar ut vårt egna system successivt.

Medlemmarna får då tidningen Båtliv.

Miljöarbetet som klubben bedriver med ledning av Lennart Åsell, är Christian Weyer
(kommunen) mycket nöjd med.

Ulf Börjesson meddelar att han avgår vid Årsmötet.

Slutligen till klubbens stora glädje skänkte Bo Tyrefors en ordförandeklubba, som donerats
från SSIF.
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Röstlängd 15 st:
Lars Palmgren, Magnus Sundström, Thomas Wrande, Sören Ejby, LO Landin, Ulf Börjesson,
Mats Edestig, Lennart Åsell, Jan Lundberg, Kristin Unander, Tom Kärrlander, Lars-Göran
Persson, Thomas Olsson, Jan Nordin, Richard Nordgård .

Mötet fattade alla beslut enhälligt.

…......................................................               .......................................................................
Sekreterare Kristin Unander                               Ordförande Bo Tyrefors

………………………………………………………..
……………………………………………………………………..
Justerare. / rösträknare                                        Justerare / rösträknare
Jan Nordin.                                                              LO Landin

Sid 4 (4)


